
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 12. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 95

Hvilke initiativer har ministeren tænkt sig at tage for at sikre, at flere kontanthjælpsmodta-

gere reelt står til rådighed for arbejdsmarkedet?

Der henvises til analysen fra DA af 5. september 2019 »Hver anden kontanthjælpsmodta-

ger er reelt ikke til rådighed for arbejdsmarkedet«

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær

formand
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